



深圳市环通认证中心有限公司  
业务连续性管理体系认证证书

编号: \*\*\*\*\*

兹证明

获证组织名称

(统一社会信用代码: \*\*\*\*\*)

(地址: \*\*\*\*\*)

业务连续性管理体系符合标准:

GB/T 30146-2023/ISO 22301:2019

业务连续性管理体系覆盖范围:

**\*认证范围描述\***

发证日期: \*\*\*\*\*

证书有效期至: \*\*\*\*\*

(本证书有效期内每年需进行监督审核, 证书是否继续有效以是否加贴监督合格标志为准。)

机构印章:



签发(主任):

第一次监督  
合格标志加贴处

第二次监督  
合格标志加贴处

证书查询方式: 可通过深圳市环通认证中心有限公司官网 ( www.ucccert.com ), 或国家认证认可监督管理委员会官网 ( www.cnca.gov.cn ) 查询  
认证机构联络电话: (+86 755)83355888 地址: 深圳市福田区香蜜湖街道香安社区安托山七路1号裕和大厦601  
The most recent information and status of the certificate are available from the UCC website(www.ucccert.com) or CNCA website(www.cnca.gov.cn)  
UCC telephone number: (+86 755)83355888  
Address: 601, Yuhe Building, No. 1, Antuoshan 7th Road, Xiang'an Community, Xiangmihu Street, Futian District, Shenzhen, P.R.China





**SHENZHEN UNIVERSAL CERTIFICATION CENTRE CO., LTD.**  
**BUSINESS CONTINUITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE**

No.: \*\*\*\*\*

This is to certify that the business continuity management system of  
**NAME OF CERTIFIED ORGANIZATION**

(UNIFIED SOCIAL CREDIT CODE: \*\*\*\*\*)

(ADDRESS: \*\*\*\*\*)

is in conformity with:

**GB/T 30146-2023/ISO 22301:2019**

This system is valid to:

**\*CERTIFICATION SCOPE\***

Issue date: \*\*\*\*\*

This Certificate is validity until: \*\*\*\*\*

(The surveillance audits shall be performed in a yearly manner during the validation. The continual effectiveness of the certificate shall be marked by the surveillance qualification logo as pasted below.)

Organization stamp:



1st surveillance  
logo

Representative of the centre (Director):

2nd surveillance  
logo

证书查询方式：可通过深圳市环通认证中心有限公司官网（[www.ucccert.com](http://www.ucccert.com)），或国家认证认可监督管理委员会官网（[www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)）查询  
认证机构联络电话：(+86 755)83355888 地址：深圳市福田区香蜜湖街道香安社区安托山七路1号裕和大厦601  
The most recent information and status of the certificate are available from the UCC website([www.ucccert.com](http://www.ucccert.com)) or CNCA website([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
UCC telephone number: (+86 755)83355888  
Address: 601, Yuhe Building, No. 1, Antuoshan 7th Road, Xiangnan Community, Xiangmihu Street, Futian District, Shenzhen, P.R.China

